
Protok61 Nr 23
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,

Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
kt6re odbylo si~ w dniu 30 maja 2012 roku

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Ochrona zbiornika wodnego "Meksyk" i przyleglych terenow zielonych przed

degradacja przyrodnicza.
5. Konkurs "Marki w Zieleni". Sytuacja biezaca,
6. Spotkanie z komendantem komisariatu Policji w Markach.
7. Sprawy rozne .
8. Zarnkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyj«cie wnioskow w sprawie zmian w porz'l-dku obrad.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zlozyl wniosek 0 wprowadzenie do porzadku obrad
punktu pt. Spotkanie z kapitanem Andrzejem Wysockim i kapitanem Kamilem Haczkurem z
sekcji kontrolno - rozpoznawczej Panstwowej Strazy Pozarnej w Wolominie oraz
przeniesienie jako punkt 5. porzadku obrad punktu pt. Spotkanie z komendantem komisariatu
Policji w Markach.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 8
przeciw- a
wstrzymujacych sie - a

C Wniosek zostal przyjety,

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco.
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Spotkanie z kapitanem Andrzejem Wysockim i kapitanem Kamilem Haczkurem z

sekcji kontrolno - rozpoznawczej Panstwowej Strazy Pozarnej w Wolorninie.
5. Spotkanie z komendantem komisariatu Policji w Markach.
6. Ochrona zbiornika wodnego "Meksyk" i przyleglych terenow zielonych przed

degradacja przyrodnicza,
7. Konkurs "Marki w Zieleni". Sytuacja biezaca.
8. Sprawy rozne .
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Spotkanie z kapitanem Andrzejem Wysockim i kapitanem Kamilem Haczkurem z
sekcji kontrolno - rozpoznawczej Pailstwowej Strazy Pozarnej w Wolominie.



c

kapitan Andrzej Wysocki i kapitan Kamil Haczkur z sekcji kontrolno - rozpoznawczej
Paiistwowej Strazy Pozarnej w Wolominie poinformowali, ze zostaly przeprowadzone
kontrole w budynkach: przedszkoli miejskich, szk61, Mareckiego Osrodka Kultury. .
przychodni zdrowia, swietlicy srodowiskowej, Urzedu Miasta; kontrolowane sa warunki
ewakuacyjne, tj. szerokosc i dlugosc korytarzy, szerokosc drzwi, oznakowanie wyjs«
ewakuacyjnych, a takze stan sprzetu przeciwpozarowego, dojazd i dostep do budynkow,
sprawnosc i dostepnosc hydrant6w, szczelnosc instalacji gazowej, stan instalacji
elektrycznych i odgromowych; og6lnie stan ochrony przeciwpozarowej jest niezly;
planowane sa kontrole komunalnych budynk6w mieszkalnych, szczeg6lnie instalacji
uzytkowych.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radni: Radoslaw Dec i Jacek Orych.

Pkt 5. Spotkanie z komendantem komisariatu PolicH w Markach.

Komendant Komisariatu Policji w Markach Andrzej Oleksiak poinformowal m.in. , ze w tym
roku nastapil duzy wzrost drobnych kradziezy, wzrost ujawnialnosci przestepczosci wsrod
nieletnich, zmniejszyla sie liczba kradziezy samochod6w; przyjmowane jest wiele skarg na
wykonawc6w rob6t kanalizacyjnych, duzo interwencji w zwiazku z plaga smieci w Markach;
marecka Policja zaangazowana jest w duzyrn stopniu w dzialania zwiazane z Euro 2012;
Komendant zwr6cil sie z prosba 0 wygospodarowanie srodkow na wybudowanie drogi do
Komisariatu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Danuta Stefaniak, Dariusz Boryczko, Bogdan Choros,
Radoslaw Dec, Marcin Piotrowski.

Pkt 6. Ochrona zbiomika wodnego "Meksyk" przyleglych teren6w zielonych przed
degradacj q przyrodniczq.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zlozyl wniosek, aby ten punkt porzadku obrad zostal
przeniesiony na nastepne posiedzenie Komisji i zarzadzil glosowanie w tej sprawie.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 6
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0

Wniosek zostal przyjety,

Komisja zdecydowala, ze punkt 6. porzadku obrad: Ochrona zbiomika wodnego "Meksyk"
i przyleglych teren6w zielonych przed degradacja przyrodnicza.

Pkt 7. Konkurs "Marki w Zieleni". Sytuacja biezqca.

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Hubert
Komorowski poinformowal, ze dotychczas wplynelo tylko jedno zgloszenie; jedna ze szkol
chcialaby zglosic ogr6dek przy szkole, ale regulamin nie przewiduje takiej mozliwosci.

Przewodniczacy Komisji zaproponowal, aby zostalo przyjete zgloszenie od szkoly, a na
jednym z nastepnych posiedzen Komisja zdecyduje jak te sprawe rozwiazac.
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W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radni: Maria Przybysz - Piwko, Radoslaw Dec,
Pawel Pniewski oraz Naczelnik Hubert Komorowski

Pkt 8. Sprawy r6zne.

Nie z gloszono zadnych spraw.

Pkt 9. Zamkni((cie posiedzenia.

o godzinie 1340 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

Przewodniczacy Komisji

Radoslaw Dec

protokolowala
Anna Broma
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